
Jegyzőkönyv 

Rendkívül i  elnökségi  ülés 2020. ápril is 20.  

Időpont: 2020. április 20. hétfő 18:00 

Kommunikációs csatorna: Zoom 

Napirendi pontok:  

1. Aktuális helyzet értékelése 

a. hazai versenyrendszer 

b. nemzetközi versenyek 

2. Iroda munkavégzés 

a. munkaviszony, bérezés 

b. munkaterv előterjesztés 

3. Erasmus+ projekt 

4. Egyebek 

Jelen vannak: 

 Balázs Gábor – Elnök 

 Koncz Ernő – Elnökségi tag 

 Kövesdi Andrea – Elnökségi tag 

 Harsányi Enikő – Elnökségi tag 

 Takács Zoltán – Elnökségi tag 

 Kurucz Tamás – Felügyelő Bizottsági tag 

 Marti György – meghívott vendég 

 Takácsné Fekete Franciska – Főtitkár 

 Morva-Takács Vivien Anett – jegyzőkönyvvezető 

 

18: 17 Szavazati joggal rendelkezők száma 5 fő 

Elnök úr megállapította, hogy az elnökség határozatképes. 

1. napirendi pont: Aktuális helyzet értékelése  

a.) hazai versenyrendszer  

Elnök úr szavazásra terjesztette elő az alábbiak határozatba foglalását: versenyévad felfüggesztése 

határozatlan időtartamra, a folytatás kidolgozásáért a munkabizottságok felelősek. Soft: Andrea 

Steel: Molnár László és Ziegenhám Medárd, a kettőt Molnár László hangolja össze. 

Molnár László csatlakozott a videókonferenciához. Kérésére a határozati javaslatot Elnök úr 

megismételte. Ezt követően az Elnökség 

 

  



6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

33/2020.IV.20 EH számú Elnökségi határozatot 

Az Elnökség a 2020-as versenyévadot határozatlan időtartamra felfüggeszti, a versenyévad 

folytatásának kidolgozására munkacsoportot alakít. A soft szakágért felelős Kövesdi Andrea 

szövetségi kapitány, a steel szakágért felelős Ziegenhám Medárd szövetségi kapitány és Molnár 

László alelnök. A két szakág összehangolásáért Molnár László alelnök felelős. 

b.) nemzetközi versenyek  

Elnök úr ismertette, hogy a Soft Európabajnokság elmarad, és javasolta, hogy amennyiben az 

szövetség anyagi helyzete engedni fogja, valamilyen más nemzetközi soft versenyre utaztasson ki 

játékosokat a Szövetség. Kövesdi Andrea szövetségi kapitány egyetértett és az EDF 

Európabajnokságot javasolta. 

Elnök úr elmondta, hogy a Budapest Open pótlása a WDF-től függ. 

Harsányi Enikő ismertette az Ifjúsági Európabajnoksággal kapcsolatban a WDF-fel egyeztetetteket, a 

WDF szabályzat szerint csak iskolai szünetben lehet az Ifjúsági Európabajnokságot megrendezni, így 

azt nem tudjuk később pótolni, az a vészterv született, hogy 2021-ben rendezhetjük meg, míg az 

osztrákok rendezése eltolódik 2022-re. 

Koncz Ernő a Budapest Opennel kapcsolatban hozzáfűzte, hogy szerinte csak egy WDF versenyt 

rendezzünk idén. 

Elnök úr javasolta, hogy mivel a 2020-as Ifjúsági Európabajnokságra az állami támogatási 

kérelmünket befogadta a Minisztérium, rendezzünk helyette Youth Challenget, amennyiben a 

Minisztérium engedi a verseny módosítását.  

2. napirendi pont: Iroda munkavégzés  

a.) munkaviszony, bérezés  

Elnök úr ismertette, hogy egyeztetett a kérdésben az Irodával, akik elfogadták javaslatát a jelenlegi 

helyzetre való tekintettel a fizetésemelésről szóló 27/2020.II.25 EH számú elnökségi határozat 

visszavonásáról. Elmondta, hogy az adókedvezmények miatt a fizetésük a korábbinál kicsit magasabb 

lesz, de a fizetésemeléshez képest kevesebb, majd felkérte az Elnökséget, hogy döntsön a 

27/2020.II.25 EH számú elnökségi határozat visszavonásáról. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

34/2020.IV.20 EH számú Elnökségi határozatot 

Az Elnökség visszavonta a 27/2020.II.25 EH számú elnökségi határozatot. 

b.) munkaterv előterjesztés  

Elnök úr elmondta, hogy korábbi egyeztetések alapján munkaterv kerül kidolgozásra. Főtitkár asszony 

egészségügyi helyzetéből kifolyólag a tartós irodai munkát nem tudja vállalni. Morva-Takács Vivien az 

irodai munkavégzést átvállalta, a leltárt Molnár László vállalta el. 

Elnök úr felkérésére Morva-Takács Vivien ismertette az előkészített munkatervet. Főtitkár asszony 

ezt kiegészítette azzal, hogy a könyvelővel folytatott egyeztetés szerint az Irodában található 



iratállomány leselejtezéséhez Selejtezési Szabályzat szükséges, mellyel a Szövetség nem rendelkezik. 

Hozzátette, hogy Elnök úr kérésére pedig minden héten beszámoló fog készülni az Elnökség számára. 

Elnök úr felkérte az Irodát, hogy készítsenek egy Selejtezési Szabályzatot, majd felkérte az Elnökséget, 

hogy döntsön a munkaterv elfogadásáról. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

35/2020.IV.20 EH számú Elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta az előterjesztett munkatervet. 

Elnök úr elmondta, hogy a 2019-ben kötött Dorko megállapodásban foglaltak szerint 2020-ra lett 

rendelve sportruházat, melyről beérkezett a számla, ezt részleteiben fizeti ki a Szövetség. A 

felszerelés már át lett véve. Ennek egy része válogatott és válogatott kísérő személyek felszerelését 

tartalmazza, másik része pedig a támogatói ruházat, melyből a Szövetségnek származhat bevétele. 

Ismertette továbbá, hogy az anyagi helyzet nem olyan rossz, mint 2019-ben volt, azonban a jelenlegi 

helyzet miatt a szponzori támogatások nem megoldottak, ezeket újra kell tervezni. Az állami 

támogatási kérelem be lett adva. 

A Darts Magazin adások készítése le lett állítva.  

Koncz Ernő elmondta, hogy az eddigi célcsoportok a sörös cégek, bankok és egyéb vállalkozások 

voltak, azonban a korábban kidolgozott marketing tervet módosítani kell a helyzetből kifolyólag. 

Hozzátette, hogy a sok elmaradó rendezvény miatt fennmaradó szponzori kereteket ki tudjuk 

használni, amint újra indulnak a versenyeink és lesz termék, amit fel tudunk mutatni. Amint meg 

lesznek az időpontok, lehet tárgyalásokba kezdeni. Addig pedig 3-4 játékos brandjét lehetne építeni, 

ez a szakmai vezetéstől függ. 

ha van termék, lesz szponzori pénz 

Vereczkey Lajos bekapcsolódott a videókonferenciába. 

3. napirendi pont: Erasmus+ projekt  

Elnök úr ismertette, hogy Harsányi Enikő kiváló munkát végzett a projekt ügyében. 

Harsányi Enikő röviden összefoglalta a projektet. 3 éves projekt, melyet a törökök indítottak. Több 

folyamatból áll, az első egy online verseny. A projekt célcsoportja a középiskolások és egyetemisták. 

Jó lehetőség az egyetemi bajnokságok alapjának megteremtésére, amire korábban is volt már 

törekvése a Szövetségnek. A projekt EU-s pénzből valósul meg. Oktatási és egyéb segédanyagok 

fognak készülni ennek keretében, ami nagyon hasznos számunkra, mert nem volt saját erőforrásunk 

erre a célra. 

Hozzátette, hogy egy 3 fős csapat felállítása szükséges hozzá, melyre Balázs Gábor, Harsányi Enikő, 

Kövesdi Andrea személyét javasolta, majd Elnök úr felkérte az Elnökséget ennek elfogadására. Ezt 

követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

36/2020.IV.20 EH számú Elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta az Erasmus+ projekt kapcsán szükséges 3 fős csapat felállítását, melynek tagjai 

Balázs Gábor, Harsányi Enikő és Kövesdi Andrea. 



Koncz Ernő hozzáfűzte, hogy ez a projekt termékteremtési szempontból is nagyon jó a Szövetség 

számára. 

4. napirendi pont: Egyebek 

A selejtezési és digitalizálási folyamatok kapcsán az Iroda azzal a kéréssel fordult az Elnökséghez, 

hogy engedélyezzék egy külső merevlemez megvásárlását, melyre Elnök úr engedélyt adott. 

Az Elnökség egyetértett abban, hogy a mozgássérült dartsszal foglalkozni kell, ezzel kapcsolatban 

külön megbeszélést indítványozott Elnök úr, aki javasolta Mihály András személyét koordinátornak, 

és jelezte, hogy felveszi vele a kapcsolatot. 

19:50 Jegyzőkönyv lezárva 

 

k.m.f. 

 

 

 .............................................................   ............................................................. 

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 Elnök Jegyzőkönyvvezető 

 


